

Protokoll Styrelsemöte Tidaholms Brukshundklubb

Datum: 2017-05-14
Tid & Plats: 15:00-17:00 Klubbstugan Nyled
Närvarande: Ordf. Tina Rosén Lindh
 Sekr. Jeanette Coltén Ferm
 Kassör Elisabeth Pettersson
 Övriga delt. Viktoria Svensson
 Håkan Jansson

Anmält förhinder: Maria Rothzén, Pär-Anders Teike, Lena Lycksell, Ulrica Larsson, Elisabeth Enghed
Frånvaro:
Ers. Suppleant: Håkan Jansson

		Bordlagd	Beslut
§48	Ordförande Tina Rosén Lindh hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.		
§49	Dagordningen: godkändes		
§50	Till protokolljusterare valdes: Vicky & Håkan		
§51	Föregående mötes protokoll: bordlades till nästa möte		
§52	Frågor:		
	a) Träningshelg 15-17 sep Instruktörer? Skicka ut info till alla kommittéer och förslag på aktiviteter. Elis mejlar ut till kommittéansvariga		X
	b) Betalning av AG utbildning/Studiefrämjandet. Vicki kontakter Rigmor och be om adressen till Studiefrämjandet så vi kan få en splittad faktura från A1-utbildning. 5000kr.		X
	c) Jeanette skriver och skickar ett Tackbrev till de Offertgivare till Planbelysning som ej fick jobbet, "Tack för visat intresse"		X
	d) Stolpar till plan från elverket, Pelle kontakter Roger Steen på måndag för att avtala tid att titta på vilka stolpar som kan vara aktuella. Ta med Johan Ekelund vid besök.	X	
	c) Wifi:n fungerar ej på våra laptops? Jeanette kollar vad felet kan vara. Har loggat på båda datorerna och kopplar upp utan problem! Hittar inget fel.		
	e) AfterDog på Gränden - 26maj? Elis skickar ut för intresseanmälan, Jeanette lägger ut på hemsidan. Sista anmälan 23 maj till Elis.		X
§53	Rapporter:		
	a) Kassör: se bilaga 1		
	b) Utbildning *Hade gemensam kursaktivitet den 29 april. Ett 20-tal tappra deltagare kom och var jättenöjda med dagen. *26 april hade vi föreläsning med Pia Myrseth från Hundens Hus. Hon pratade om Hundars språk. *Kurserna snart slut, planerar för Instruktörmöte innan midsommar.		
	c) Tävling se rapport		
	d) Tjänstehund *Jeanette har varit på distriktsmöte TJH. DM kommer i år att gå av stapeln på Perstorps skjutbana i Karlsborg där man försöker med ett nytt genomförande under 2 dagar med gemensam middag på kvällen där man hjälps åt med spår och patrullstigar under tävlingsdagarna. *Kallelse till ett telefonmöte inom RUS ang. avtal skrivet mellan försvaret och SKK/SBK gällande MH...		

e)	Agility	*Kvällstävling på onsdag klass2, 80st anmälda. *Catharina har varit i kontakt med Allfix om att sätta på sidor på infångarna på hindren.	
f)	Stugan	se bilaga	
g)	Köket	-	
h)	Plan	Ludwig har klippt gräset första gången i år.	
i)	RUS	Se Tjänstehund	
j)	PR-info	Ingen rapport	
k)	Trivsel	se bilaga	
l)	SHU	*Ska vi starta en Ungdomskommitté istället? Styrelsen bifaller, ställer frågan till Hanna & Marika om dom kan tänka sej att hålla i det?	x
m)	Utställning	Inget att rapportera	
n)	Draghund	Inget att rapportera	
o)	Nosework	Inget att rapportera	
p)	Rallylydnad	Ingen rapport	
q)	Övriga rapporter		
§54	Skrivelser:		
a)	Inkomna	Kallelse till telefonmöte/mejlkonversation ang MH/Försvarmaktshund	x
b)	Utgående	PM agilitytävling samt PM Apellspår	
§55	Bordlagda frågor		
1)			
§56	Övriga frågor:		
a)	Vicki åker på SM agility, klubben betalar startavgift, 10kr/mil i resekostnad samt "rimligt" boende		x
b)	Tittar över nyckellistan till nästa möte om det är någon som inte längre uppfyller kriteriet för att ha nyckel till stugan.		x
c)	Ang. Att folk är urusla på att plocka upp efter sina hundar runt klubben har Jessica satt upp skyltar upp mot Paintballbanan. Förslag kom upp att flytta rullen med påsar till början av stigen vid appellplanens hörn.		
§57	Närmast förestående verksamhet:		
	Agilitytävling, KM lydnad		
§58	Nästa möte:		
	12-jun		
§59	Ordförande förklarade mötet avslutat kl. 17.10		

Ordf. Tina Rosén Lindh

Sekr. Jeanette Coltén Fern

Rapporter:
tävl.

Hej!

Vad kul att arbetet med belysningen är på gång. ☐

Nu har vi haft våra officiella tävlingar för våren.

1 maj lkl-hkl spår. Då blev Norman Rönnefelt o Sunni uppflyttade till EKL.☐

7 maj akl spår. Då blev Marie Larsson o Alexi uppflyttade till LKL.☐

17 maj har vi lydnads KM.

Ett lydnadshinder är inköpt.

☐

Vi ska lämna in nästa års tävlingar innan 1 juni. Vi behåller de helgerna vi har va?

Ha då bäst!

Gumman

Stugan

From: parandersteike [mailto:parandersteike@gmail.com]

Sent: den 14 maj 2017 11:57

To: Jeanette

Subject: Styrelsemötet

Hej Jeanette.

Angående stugan: jag fixar skruven på toan i veckan.

Om nån vet var skruven finns så kan jag ta den när jag kommer.

Belysning över dörren likaså, finns de lampor tar jag dom annars köper jag på torsdag när jag är i Falköping.

Jag har fått tag på Roger Steen.

Han skulle höra av sej till mej, tyvärr ringde han när jag var på begravning och då kunde jag inte svara.

När jag sen ringde upp hade han slutat för dagen. Får säkert tag på imorgon.

Kommer in och hälsar på er vid halv fem.

Mvh Pelle

Drag & NW

From: Karina Ravn [mailto:k.ravn@outlook.com]

Sent: den 8 maj 2017 10:30

To: Coltén Ferm Jeanette

Subject: Re: rapport från kommittéerna

Hej!

Jag har inget särskilt att rapportera. Så kul med belysning på löptikeplan! 😊👍📷

Hälsningar Karina 😊🐾

Trivsel

From: Jessica Lindberg [mailto:jessika.lindberg@icloud.com]
Sent: den 9 maj 2017 5:37
To: Coltén Ferm Jeanette
Subject: Re: rapport från kommittéerna

26 maj finns det bord till oss på gränden !
Hur har du det då ?